



CROSSINGS
FUNERAL CARE
CrossingsFuneralCare.ca

ROB HIEBERT
Licensed Funeral Director
Owner
Caring For The Families We Serve

204-326-7203
info@crossingsfuneralcare.ca
12e-40 North Gate
Drive, Steinbach, MB

Salon funéraire Desjardins

Funeral Home
by Arbor Memorial

357 Rue des Meurons, Winnipeg, Mb
R2H 2N6 1-204-233-4949
www.desjardinsfuneralchapel.ca



*State of the art Autobody Service
*Fuel Ignition Service
*Highway Tractor Alignments
Len Penner 204-326-9871 Kevin Penner

204-371-4984



**CHEVALIERS
DE COLOMB**

AU SERVICE DE UN, AU SERVICE DE TOUS
Conseil Ste-Anne #4819
C.P. 1092 Sainte-Anne, MB
R5H 1C1



The Catholic
Women's League
for God and Canada
Council # 58 031

President: Colleen Holloway
204-226-4695
Membership: Dawn Christenson
204-257-8761

BIRCHWOOD

FUNERAL CHAPEL CO-OP
162 PTH 52W, Steinbach, MB, R5G 1Y1
SUPPORTING THE LOCAL COMMUNITY SINCE 1997

SERVICE WITH DIGNITY, INTEGRITY, AND CARE

Phone: 1-204-346-1030
Toll-free: 1-888-454-1030
E-mail: birchfc@mymts.net
www.birchwoodfuneralchapel.com

Rx PharmaChoice

Ste. Anne, Manitoba
R5H 1C3
204-422-8226

Club - Jovial

(50+)
157 avenue Centrale
Sainte-Anne, MB R5H 1C3

Président : Laurent Desaulniers
204-807-6886
Salle/Hall – Laurent @ 204-422-8766



Paroisse Sainte-Anne-des-Chênes Parish

(Sainte-Anne-des-Chênes, Richer,
Sainte-Geneviève, Ross, Hadashville)



Courriel/email: info@paroissesteanne.ca Télephone/Telephone :204-422-8823

Website: www.paroissesteanne.ca

**Dimanche 23 mars 2025 – 3^e dimanche du Carême « Cycle C »
Sunday March 23rd, 2025 – 3rd Sunday of Lent 'Cycle C'**

DATE IMPORTANTE À RETENIR:

- Lundi, le 24 mars à 19h - **RENCONTRE LITURGIQUE POUR LA SEMAINE SAINTE** - Rencontre pour tous afin de discuter et de préparer la Semaine Sainte à 19 h dans la salle Saint-Alphonse

- **Vendredi le 28 mars - Chemin de Croix 18h30-18h55, MESSE à 19h, CONFÉSSION** après la messe jusqu'à 20h30, Samedi de minuit à 1h, 11h à midi et 17h30 à 18h30, on vous encourage fortement de venir au confession - **ADORATION** après la messe vendredi pour 24 hr

- **Confessions pendant le carême :** Liste au centre du bulletin
Vendredi le 11 avril à 19h – Paroisse Sainte-Anne-des-Chênes (Pas de messe et adoration)

- Le 15 & 16 avril – Présentation du suaire de Turin

- Le 9 & 10 mai – **Conférence des hommes catholiques 2025** – Église catholique St. Émile, 556 chemin St. Anne

IMPORTANT DATE TO REMEMBER :

- Monday, March 24 at 7 p.m. - **LITURGICAL MEETING FOR HOLY WEEK** - Meeting for all to discuss and prepare for Holy Week at 7 p.m. in the Saint-Alphonse Hall

- **Friday, March 28 - Stations of the Cross** - 6:30pm-6:55pm, MASS 7PM, CONFÉSSION after mass until 8:30pm, Saturday 12AM-1AM, 11AM-Noon & 5:30PM-6:30PM, we strongly encourage you to come to confession - **ADORATION** 24hrs starting after mass Friday

- **Confessions during Lent:** List in the center of the bulletin
Friday, April 11 at 7 p.m. - Sainte-Anne-des-Chênes Parish (No Mass or adoration)

- April 15 & 16 - Presentation of the Shroud of Turin

- May 9th & 10th – **2025 Catholic Men's Conference** – St. Emile Catholic Church, 556 St. Anne's Rd

Père / Father Kevin N. Lereh m. ss.cc. Administrateur paroissial / Parochial Administrator

Lola Reimer Gestionnaire de bureau / Office Manager

Gareth Priest Chair CAE/PAB

Pieter Lange Chair, CPP/PPC

Heures du bureau

Mardi au vendredi; 8h30 - 12h30 / 13h - 17h

Parish Office Hours

Tuesday to Friday; 8:30 - 12:30 / 1PM - 5PM

3EME DIMANCHE DE CAREME

L'Évangile d'aujourd'hui nous présente une triste réalité de notre monde et nous met en garde. Il parle des Galiléens dont Pilate avait mêlé le sang à celui de leurs sacrifices, et des dix-huit personnes qui ont été tuées lorsque la tour de Siloé s'est effondrée sur eux. Une belle question pour commencer la méditation d'aujourd'hui serait peut-être : « Qui sommes-nous pour juger un malheur qui arrive aux autres ? Il ne nous appartient pas de juger les gens et leurs péchés ou associer leurs péchés aux malheurs qui leur arrivent. Seul Dieu sait vraiment ce qu'il y a dans le cœur de l'homme et pourquoi les choses se passent ainsi. De nombreuses personnes qui périssent ne sont pas de plus grands pécheurs que les autres. Ils sont peut-être plus saints que nous. En outre, Dieu n'est pas un Dieu vengeur, prêt à se jeter sur quiconque enfreint la loi. C'est un Dieu compatissant qui recherche les pécheurs. Beaucoup ont du mal à accepter que les tragédies et les malheurs viennent de Dieu.

Nous pouvons même donner nos propres exemples dans lesquels de bonnes personnes souffrent, et leurs tragédies ne sont même pas le résultat d'un péché secret. Il y a aussi des gens dont les péchés sont connus publiquement et qui, pourtant, profitent pleinement de tout ce que la vie offre. Pourquoi certains pays sont-ils frappés par des tremblements de terre et pas d'autres ? Pourquoi certains pays sont-ils enclins à la guerre et pas d'autres ? Pourquoi la pauvreté sévit-elle dans certaines régions et pas dans d'autres ? Est-ce parce que les gens y sont pécheurs ? Pourquoi certains pays subissent-ils les effets de la vague de criminalité et pas d'autres ? Pourquoi certains souffrent-ils d'accidents et pas d'autres ? Ces malheurs et ces tragédies qui arrivent à chacun d'entre nous sont des invitations à la conversion. Chaque jour, nous devons regarder en nous-mêmes pour voir si nous faisons ce qui est juste devant Dieu. C'est pourquoi Jésus dit deux fois : « si vous ne vous repentez pas, vous périrez comme eux ». Le Carême est un moment propice pour faire le point sur notre vie et trouver des chemins de conversion, des chemins pour revenir à Dieu. **Bonne marche vers Pâques!**

Père Kevin N. Lereh, m.ss.cc

24-hour Adoration March 28th – 29th, 2025 - In keeping with recommendations for the Jubilee Year by the Archdiocese, our parish would like to hold 24-hour adoration beginning with Mass at 7 PM on March 28th and flowing through the night and into Saturday until 6:30 PM on the 29th. We are inviting Parishioners to commit to an hour or more of prayer and adoration during this time. During the night we would like to have a minimum of 2 people per hour. Please sign up on the schedule available in the Narthex of the church. We hope to hold more adoration events during the year. Stay tuned!

Adoration de 24 heures du 28 au 29 mars 2025 - Conformément aux recommandations de l'archidiocèse pour l'année jubilaire, notre paroisse souhaite organiser une adoration de 24 heures commençant par la messe à 19 heures le 28 mars et se poursuivant toute la nuit jusqu'au samedi jusqu'à 18 h 30 le 29 mars. Nous invitons les paroissiens à s'engager à une heure ou plus de prière et d'adoration pendant cette période. La nuit, nous souhaitons avoir un minimum de 2 personnes par heure. Merci de vous inscrire sur le planning disponible dans le Narthex de l'église. Nous espérons organiser davantage d'événements d'adoration au cours de l'année. Restez à l'écoute!

Chocolate Covered Almond fundraising; we have boxes of chocolate if you would like to help sale them or would just like to purchase some! Contact the office for more information!
Collecte de fonds pour les amandes enrobées de chocolat ; nous avons des boîtes de chocolats à vendre si vous souhaitez nous aider ou simplement en acheter ! Contactez le bureau pour plus d'informations !

INTENTIONS DE MESSES / MASS INTENTIONS

DATE	INTENTIONS	DONNÉ PAR / GIVEN BY
Friday (21) – 6pm to 6:30pm - ADORATION – 6:30 to 6:55pm Stations of the Cross & 7PM MASS & CONFESSION	+Luc Dufault	Dorothy Dufault
Samedi (22) 19h	+Philippe Gaudet	Jeannette G & Famille
Dimanche (23) 9h15	Action de Grâce à Dieu par la Sainte Vierge Marie pour ses bienfaits durant leur voyage	La famille Bazié
Sunday (23) 11:00AM	For my parishioners	Father Kevin N. Lereh m.ss.cc.
Mardi (25) 9h15	+Marcel & Yvette Dufault	Marie Dufault
Mardi (25) 10h15 Nursing	+Philippe Gaudet	Offrandes aux funérailles/ Funeral Offering
Wednesday (26) 9:15am	+Martha Freeman	Offrandes aux funérailles/ Funeral Offering
Mercredi (26) 11h Pavillion	+Léo Saindon	Offrandes aux funérailles/ Funeral Offering
Jeudi (27) 9h15	+Léo Rosario Trudeau	Offrandes aux funérailles/ Funeral Offering
Jeudi (27) 11h Pavillion	Pour le repos de l'âme de +Charles Connelly	Famille Connelly
Friday (28) – 6:30 to 6:55pm Stations of the Cross, MASS 7PM, CONFESSION after mass until 8:30pm, Saturday 12AM- 1AM, 11AM-Noon & 5:30PM- 6:30PM – ADORATION 24hrs starting after mass Friday	Jonah Hébert	Yoland & Michelle Hébert
Samedi (29) 19h	+Jules Godard	Gilbert & Janine Legal
Dimanche (30) 9h15	+Michelle Lafrenière	Agnès & Philippe Pelletier
Sunday (30) 11:00AM	For my parishioners	Father Kevin N. Lereh m.ss.cc.



Nous voulons offrir soutien, réconfort et prières à ceux et celles qui font face à la maladie ou qui ont besoin de courage dans l'épreuve. Let us pray for those in our communities faced with illness or in need of or courage and comfort in the trials. Nous prions pour /We pray for: Colette Levesque, Marie-Louise Legal, Denise Wall, Anna-Maria Faullus, Thérèse Hupé, Paulette Pylatiuk, Rachel Brémault, Danielle Jenner, Delaney Kolowca, Susan Snidal, David Sabourin... et tous ceux que nous portons dans nos cœurs ... and all those we hold in our hearts...

22 et 23 mars 2025 – March 23rd 2025

Date	Accueil/ Greeters	Servants/ Altar Servers	Lectures/ Readers	Offrande/ Collection	Communion	Croix / Torchbearers
Samedi le 22 mars, 9h00	Volontaire	Volontaire	Thérèse Bourguin	Volontaire	Volontaire	Leon Tétreault
Dimanche le 23 mars, 9h15	Volontaire	Michel & Monique Chaput	Martyne Laliberté & Volontaire	Simone St-Hilaire & Volontaire	Olivier Deschambault & Volontaire	Michel Chaput
Sunday, March 23 rd , 11:00AM	Kurt & Amanda DeSutter	Jacob Moore & Ben Kautz	Vince Jeanson & Adam Moore	Gianna, Maeve, Savannah & Greta	Volunteer	Jude Dumont

29 et 30 mars 2025 – March 30th 2025

Samedi le 29 mars, 9h00	Volontaire	Volontaire	Serge Bazié	Volontaire	Volontaire	Aurèle Boisvert
Dimanche le 30 mars, 9h15	Volontaire	Samuel & William Deschambault	Diane Connelly & Volontaire	Gisèle Smith & Volontaire	Monique & Michel Chaput	William Deschambault
Sunday, March 30 th , 11:00AM	Pieter & Wendy Lange	James Madden & Tristan Gueret	Julie Coté & Vince Jeanson	Priest Family	Volunteer	Max Kirpluk

Célébration de la Parole à l'hôpital / Celebration of the Word in the hospital

Nom / Name	Date
Aurèle Boisvert & Rachel Mulaire Boisvert	Le 16 mars 2025 – March 16 th 2025
Diane Connelly & Gabriel Lemoine	Le 23 mars 2025 – March 23 rd 2025



Ste-Anne Hospital Fund Second Annual Honour Gala

Saturday, April 26th 2025 - Let us come together to express our gratitude and celebrate a truly extraordinary individual. We honor Sister Irene Rioux's remarkable contributions and the profound impact she has had on many lives.

For tickets contact Marc Charrière at 204-392-3971 or go to www.fondshopitalsteanne.ca and click on the Honour Gala tab

Deuxième Gala d'Honneur annuel pour le Fonds Hôpital Ste-Anne

Samedi le 26 avril 2025 - Rassemblons-nous pour exprimer notre gratitude et célébrer une personne extraordinaire. Nous honorons les contributions remarquables de Sœur Irène Rioux et l'impact profond qu'elle a eu sur de nombreuses vies.

Pour des billets, communiquer avec Marc Charrière au 204-392-3971 ou aller au www.fondshopitalsteanne.ca et cliquer sur l'onglet Gala d'honneur



3RD SUNDAY OF LENT – CYCLE 'C'

We must make the best of the opportunity God gives us in prolonging our lives from day to day, from week to week, from year to year. We realise that, like the barren fig tree, the extra time has been given to us for a purpose, as a chance to bear fruit. The misfortunes of the less fortunate are not an occasion to stand in judgment over them but an invitation to humble repentance, knowing that “unless you repent, you will all perish just as they” (Luke 13:5). Next time we hear about earthquakes and plane crashes in the news, let us realise that it could happen to anybody, and that if we have been spared such disasters, it is so that we might repent and bear fruit worthy of repentance.

The season of Lent and this parable teach us that God affords us this time as grace to be repentant. We all have some dark areas that need changing: Maybe we waste too much time or neglect our work; perhaps we have a sharp tongue; we criticize too much but we don't see our own faults; etc. Instead of covering up our faults, instead of justifying ourselves or blaming others, let us face the truth about ourselves and make the necessary step to reform – before it's too late. Jesus is asking us to take a good look at ourselves and avail ourselves of that chance to “fertilize our tree and to see how it can be more fruitful” before it's too late. We must be aware that we may pass from this world at any moment, and that for some, it may truly be our last year, our last Lent to reform our ways of life and return to God. We are all challenged by Jesus to grow continually in faith by being truly loving persons (loving God and loving all those around us). **Have a Fruitful Lenten Season!**

Fr. Kevin N. Lereh, m.ss.cc.

Intendance - Le 23 mars 2025 - 3e dimanche de Carême Il dit au jardinier : « Voilà trois ans que je viens chercher du fruit sur ce figuier, et je n'en trouve pas ». - LUC 13, 7 Il nous arrive à tous d'être comme ce figuier stérile. Vous accrochez-vous à ce que vous avez ou partagez-vous généreusement avec les autres ? Comment réagirez-vous lorsque Dieu vous demandera ce que vous avez fait de tous les dons qu'il vous a accordés ? Rappelez-vous que nous ne sommes pas seulement appelés à être généreux, mais aussi à développer et à entretenir nos dons en tant qu'intendants, et à les rendre en les augmentant. Nous sommes appelés à être généreux avec tous nos dons, en particulier avec celui qui compte le plus pour vous.

Stewardship - March 23, 2025 - 3rd Sunday of Lent “He said to the gardener, ‘For three years now I have come in search of fruit on this fig tree but have found none.’” - LUKE 13:7 We can all be like the barren fig tree at times. Do you cling to what you have, or do you generously share with others? How will you respond when God asks you what you have done with all the gifts He has given you? Remember, not only are we called to be generous; we are called to develop and nurture our gifts as stewards; and return them with increase. We are called to be generous with all of gifts; especially the one that means the most to you.

Réflexions sur le mariage - Prenez le temps d'observer les réactions de votre conjoint.e à vos actions et à celles des autres. Soyez attentif à ses sentiments et à ses désirs.

Marriage Tips - Take time to watch your spouse's reactions to things you and others do. Be aware of his/her feelings and desires.

Women's Perimenopause Class with Serena Manitoba — March 29th, 2025 Do you want to learn more about the changes in a woman's body during perimenopause, as well as some tips on how to navigate this time more freely? Do you need help in tracking your fertility in this time when your body is not acting quite like it used to? Join us in this fun, educational, and interactive event on Saturday, March 29th from 1 - 4:30pm at the Lorette Parish Hall, at 1282 Dawson Rd. in Lorette, MB. Suggested donation is \$10. Payment can be made by cash or cheque at the event, or via e-transfer at mbserena@gmail.com before or after the event. Optional natural family planning (NFP) perimenopause-related items available for purchase. Please bring an afternoon snack to share. For more info, contact Janelle at mbserena@gmail.com or 204-783-0091. To register, go to bit.ly/serena-peri-class.

Cours sur la périmenopause pour les femmes avec Sérena Manitoba (en anglais) — le 29 mars 2025 Vous voulez en savoir plus sur les changements qui surviennent pendant la périmenopause et obtenir des conseils sur la façon de vivre cette période plus librement ? Avez-vous besoin de soutien pour surveiller votre fertilité pendant cette période où votre corps n'agit plus tout à fait comme avant ? Soyez des nôtres pour un événement amusant, éducatif et interactif le samedi le 29 mars 2025 de 13 h à 16 h 30 à la salle paroissiale de Lorette, située au 1282, chemin Dawson, à Lorette, MB. Le don suggéré est de 10 \$. Le paiement peut être effectué en argent comptant ou par chèque sur place, ou par virement électronique à mbserena@gmail.com avant ou après l'événement. Des produits liés à la planification familiale naturelle (PFN) et à la périmenopause seront disponibles pour acheter. Veuillez apporter une collation à partager. Pour plus d'informations, contactez Janelle à mbserena@gmail.com ou 204-783-0091. Pour s'inscrire, voir bit.ly/serena-peri-class.

3^e dimanche du Carême - C
Exode 3, 1-8a.10.13-15 Psaume 102(103)
Corinthiens 10, 1-6.10-12 Luc 13, 1-9

3rd Sunday of Lent - C
Exodus 3.1-8a, 13-15 Psalm 103
Corinthians 10.1-6, 10-12 Luke 13.1-9

March 16 mars 2025

Offrandes/Offerings	\$3,250.00
Libre/Loose Cash – Off.	\$179.55
Rénovations/Renovations	\$1,672.00
Les coûts des enveloppes/The expense of Offering Envelopes	\$45.00

Offrandes/Offerings	\$7,605.00 pour le mois/for the month
Libre/Loose Cash	\$567.70 pour le mois/for the month
Rénovations/Renovations	\$2,609.00 pour le mois/for the month
Les coûts des enveloppes/The expense of Offering Envelopes	\$107.00 pour le mois/for the month
Développement & Paix/ Development & Peace	\$20.00
Missions Catholiques au Canada /Catholic Missions in Canada	\$30.00
January 1 janvier	\$10.00

Merci! Thank you!

70 Enveloppes/Envelopes



"Three Hearts As One: A Living Stations of the Cross Lenten Experience" is prayerfully being presented by Grotto Theater Ministries Friday April 4th at Paroisse Notre-Dame-de-Lourdes Parish in Lorette and Friday April 11th at Paroisse St Malo Parish. Stations at 7pm in Lorette. Confessions & Adoration at 6pm and Stations at 7pm in St Malo. Lasting approx. 1 hr, 15 minutes. Family-Friendly Event. Freewill Offering. Wheelchair Accessible. We welcome you to deepen your faith this Lent through this prayerful experience.

During this season of Lent we will once again be collecting donations for purchasing Easter lilies for the Easter season! If you would prefer, you can donate an Easter lily to the church as well. There will be a basket at the entrance to the church and donations \$20 and above are eligible for a tax receipt. Thank you so much for your generosity in this season!

En ce temps de Carême, nous allons à nouveau collecter des dons pour l'achat de lys de Pâques ! Si vous le souhaitez, vous pouvez également en faire don à l'église. Un panier sera placé à l'entrée de l'église et les dons de 20 \$ et plus donneront droit à un reçu fiscal. Merci infiniment pour votre générosité en cette période de Pâques !



Come join us for our **3rd Annual Spring Tea Fundraiser Event on Saturday May 10th** from 11 am to 4 pm. First seating is from 11 am to 1 pm and the second seating is from 2 pm to 4 pm. You will be served a variety of foods on a charcuterie board followed by desserts and beverages.

We will have a Fashion Show, door prize at each sitting, memory photo booth for a small fee.

You may tour the museum and visit our gift shop.

Tommy Dutiaume will share his heavenly music from the balcony.

Tickets are \$25.00 each, children 6 and under \$12.00. You may book online at museedawsontrail.com or purchase your tickets by calling Yvonne at 204-371-9238. We have limited seating so book early.

Célébration communautaire de la réconciliation pendant le carême/ Lenten penitential service - Community celebration during Lent

1. La Salle – April 2 avril – 7pm – 19h
2. Steinbach – April 3 avril – 7pm – 19h
3. Lorette – April 6 avril – 7pm – 19h
4. St Adolph – April 8 avril – 7pm – 19h
5. Îles des Chênes – April 9 avril – 7pm – 19h
6. La Broquerie – April 9 avril – 7pm – 19h
7. Ste. Anne – April 11 avril – 7pm – 19h

Confession



Nuptia
The Vocation of Marriage La vocation du mariage

An evening of testimonies with a panel of married couples for youth | young adults and all ages

Tuesday March 25th, 2025
6:30 pm | Doors open 7:00 - 9:00 pm | Panel and Prayer

St. Eugene Parish 1009 St. Mary's Road
No registration required
Presentation in English.
Contact us by March 21st if you would like simultaneous French translation.

Questions:
mfl@archsaintboniface.ca | 204-594-0274

Rob & Christine Garcia St. Patrick's Parish Married 3 years

Gillian & Adam Moore Ste. Anne Parish Married 18 years

Giovanni and Sara Verrelli Holy Cross Parish Married 4 months